
Verslag van de vergadering (zonder overlegpartners)
dd. 17 mei 2023

1.Opening en vaststelling van de agenda
Om 20.00 uur opent Theo de vergadering.

Punt 5 van de agenda is belangrijk. Wat we nu zien, is dat er altijd dezelfde 
mensen de vergaderingen bijwonen. De vraag is: moeten we dingen bijstellen 
of anders doen? Hierover straks meer bij het genoemde agendapunt.

Met kennisgeving afwezig: Gert-Jan Sluis, Ad de Regt, Engelbert van Voorden, 
Ton Rullmann.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Verslag vorige vergadering
Pag 1: Werkgroep “eenzaamheid”: 
Dit moeten we goed in de gaten houden. Er is een oproep in de wijkkrant ge-
plaatst, maar helaas zijn hier geen reacties op binnengekomen. De werkgroep 
is er wel maar kan nu nog niet zoveel. Eva Burkeling kan vanuit haar professie 
een bijdrage leveren.

Pag 2: Verkeersveiligheid Leidsestraatweg: 
Ivar heeft dit onderwerp bij de gemeente neergelegd, maar heeft nog geen re-
actie ontvangen. Voorstel is om het bij de wijkschouw terug te laten komen.

Pag 3: lijdt moet leidt zijn.

Pag 4: Overlast fietsers:
Het blijken voornamelijk de ouders te zijn die met bakfietsen over de stoep rij-
den. Ze komen tegenwoordig over het Karel Appelpad. 
Ivar: de directie van de school heeft dit probleem onder de aandacht. Het 
loopt ook niet echt handig met hoe de stoep daar in elkaar zit. Misschien is het 
een idee om er een wandel-fietspad van maken.



Pag 5: Wijkschouw: als mensen suggesties hebben, dan kan dat aan Carol 
doorgegeven worden.

Ivar: Naar aanleiding van te hard rijden in de wijk heeft hij ontdekt dat Veilig 
Verkeer Nederland stickers kan leveren. Op de site van www.vvn.nl kunnen 
deze gratis besteld worden.
De notulist heeft op https://vvn.nl/actie/stickeractie gekeken: eerst moet de 
precieze locatie aangegeven worden, daarna de maximum snelheid. Ook moet 
de onveilige situatie omschreven worden, alsmede het level van de onveilig-
heid. Er wordt gevraagd met wie er al samengewerkt wordt om de situatie te 
verbeteren. Over het algemeen worden er 50 stickers ter beschikking gesteld 
door VVN, maar wellicht kunnen er ook grotere aantallen besteld worden. 
Het lijkt niet de bedoeling dat iedereen individueel stickers gaat bestellen.

Het verslag wordt goedgekeurd.

3. Mededelingen
Bouw winkelcentrum Tournoysveld: er is nog weinig bekend gemaakt, maar er 
wordt naar gestreefd om voor de zomervakantie een info-avond in de Kruis-
kerk te houden.
Maurits merkt op dat de winkeliers ook niet weten waar ze aan toe zijn.
Theo: Helaas zijn de projectleiders van de gemeente en Kerckebosch nog niet 
zover dat ze nu de stand van zaken kunnen toelichten.
Het is een gigantisch project en er is veel overleg. We moeten goed de vinger 
aan de pols houden. Het bestuur had de projectleiders voor een toelichting uit-
genodigd, maar hieraan kon geen gehoor worden gegeven. Een afspraak met 
de projectleiders is in de maak. De projectontwikkelaar is weliswaar in onze 
wijk geboren, maar primair wil hij natuurlijk zijn bouwproject tot een goed ein-
de brengen.
Het is belangrijk om dit onderwerp bij de wijkschouw mee te nemen en verder 
de vinger aan de pols te houden.

4. Van en voor de wijkagent
Stefan is helaas afwezig. 
John Bijleveld: in de Tournoysstraat hangen sinds kort jongeren bij portieken 
rond, tegenover de eengezinswoningen. Ouderen durven hun niet aan te spre-
ken.
Ivar zal dit aan Stefan doorgeven.
John zegt dat er in zijn buurt een whatsapp-groep is opgericht. Is er ook een 
mogelijkheid om binnen die groep meteen contact met de politie op te nemen?
Het antwoord is nee. Het advies is om het keer op keer bij de politie te blijven 
melden, zo wordt de registratie gevoed en kunnen analyses worden uitgevoerd
en zogenaamde “hotspots” worden ontdekt.

5. Reflectie functioneren Wijkplatform
De bijeenkomsten met de Overlegpartners lopen redelijk goed. Als er belang-
rijke onderwerpen zijn, dan komen de Overlegpartners wel. Die bijeenkomsten 
moeten we zeker continueren. Het is echter behoorlijk frustrerend dat de ver-
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gaderingen met de bewoners minder goed bezocht worden en dat er steeds 
dezelfde mensen bij aanwezig zijn. De rest dreigt af te haken.
Helaas is dit niet alleen bij het Wijkplatform het geval, maar deze tendens zie 
je overal: het blijft moeilijk om “permanente” vrijwilligers te mobiliseren.
In de afgelopen maanden zijn de 5 thema’s besproken. Daar komt veel uit naar
voren waar we een vervolg aan willen geven, maar op de vraagt wie er zich 
voor wil inzetten blijft het erg stil.
De Wijkkrant wordt goed gelezen, maar er is geen enkele reactie op de oproep 
binnengekomen.

Het voorstel is om de vergaderfrequentie af te schalen naar 1X per 2 maanden,
met Overlegpartners door laten gaan en de vergadering zonder partners niet 
meer te houden. Er zal dan een standaard agenda komen.

Ivar vond de themabijeenkomsten van de afgelopen maanden heel waardevol.
Eenmaal per 2 maanden vergaderen is op zich een goed idee, maar als er een 
thema is, dan moet daar wellicht een themabijeenkomst van gemaakt worden.
Theo: als we bijvoorbeeld eenzaamheid, vergrijzing oppakken, dan organiseert
het Wijkplatform daar een themabijeenkomst over met behulp van de organi-
saties die daarmee te maken hebben. 
Erik: als je teruggaat naar 1x per 2 maanden, dan heb je wel minder zicht. 
Het moet een interactieve avond worden. 
Theo stelt voor om na de zomervakantie elke 2 maanden te vergaderen, met 
de partners erbij. Als er tussendoor een thema behandeld moet worden, daar 
dan een extra avond voor inplannen. 
Het voorstel is om in september beginnen met avond over/met voedselbank of 
verborgen armoede. Dit wordt aangenomen.

Thema armoede: binnen de gemeente wordt hierover ook nagedacht. Hoe 
krijgen we nou slimme beleidsontwikkelingen bij de gemeente gekoppeld aan 
het wijkplatform en de wijk? Dat heeft te maken met het contact met het soci-
aal domein (Erik Snijders, armoedebeleid).
Theo zou graag zien dat de agenda voor de komende jaren gekoppeld wordt 
aan de agenda van het wijkplatform. Die agenda is eveneens openbaat, dus 
het moet mogelijk zijn een koppeling te maken.
Ivar: we hebben het ook over jongeren gehad. Misschien verstandig om een 
keer Cleo Lobbes van jeugdbeleid uit te nodigen. 
Carol merkt op dat er op zoveel plekken over wordt nagedacht, maar op hoe-
veel plekken wordt er werkelijk iets aan gedaan?
Esther: als je zelf niet in armoede leeft, dan weet je er minder van. In de klas 
van haar zoon zitten kinderen uit 4 gezinnen die onder de armoedegrens leven.
Er is een plankje in de klas, waarop kinderen koekjes of ander lekkers kunnen 
leggen voor deze kinderen. 
Ivar: er gebeurt meer dan we denken. Daarom is het goed om mensen uit te 
nodigen voor themabijeenkomsten, om ze bij elkaar te brengen en samen tot 
nieuwe verbindingen en oplossingen te komen.
Theo: eigenlijk zou het wijkplatform de regisseur moeten zijn en dat de bewo-
ners zelf geïnformeerd worden over die zaken. 



Besloten wordt dat we 1x per 2 maanden vergaderen met de Overlegpartners 
gaan proberen. Als het niet bevalt, dan gaan we weer terug naar de oude con-
structie. Na de zomervakantie zal ermee gestart worden. We behouden het 
voorrecht om in die vergaderingen thema’s aan de orde te stellen, of daarvoor 
een extra vergadering te beleggen.
Samenvattend: belangrijk is dat we bij de vergaderingen het voornemen heb-
ben om de regie te hebben en te houden voor interactieve thema-avonden.
Doelstelling moet zijn om het woongenot van bewoners te bevorderen, en 
vooral de professionals de goede dingen laten doen.
Carol zal het vergaderschema hierop aanpassen en communiceren met de be-
trokkenen.
Esther: het kabbelt allemaal maar zo’n beetje voort. Er was bijvoorbeeld van-
uit de gemeente de belofte om de speeltuin op te knappen, maar deze ligt er 
nog steeds troosteloos bij. 
Het probleem is vaak personeelstekort. Personeel binnen je eigen organisatie 
vasthouden is al moeilijk. Mensen hoppen tegenwoordig van ene naar de ande-
re baan.

5A. Ingelast agendapunt: Afscheid van Ivar

Ivar gaat terug naar het welzijnswerk en krijgt een netwerkfunctie in Amers-
foort. Hij heeft het bij het wijkplatform goed naar zijn zin gehad. Hij had al 
aangegeven dat hij meer in de samenleving wil staan en gaat dat nu ook doen.
Ivar merkt op dat de vier mannen van het bestuur heel veel achter de scher-
men doen. Zijn complimenten daarvoor.
Theo: “Ivar, we vinden het jammer dat je weggaat. Dat is geen loze kreet, 
maar dat meen ik echt. Ik vond je goed bij ons passen. Je bent je bewust van 
welke rol je vervult en die voer je ook uit. Je was een wijkambtenaar waar we 
iets aan hadden. Je moest de problematiek van de wijk binnen het gemeente-
huis oplossen en dat is heel moeilijk. Een wijkambtenaar moet per slot van re-
kening voor ons het “vuile” werk opknappen bij de gemeente. Heel veel dank 
voor al je inspanningen, we zullen je missen. Maar ook meteen: veel plezier en
succes in je nieuwe baan. Het gaat je goed!” 
Maurits overhandigt namens het bestuur een cadeau (fles wijn en cadeau-
bon). Ivar heeft ook een geschenk voor het wijkplatform: stickers met het op-
schrift “Wijkkrant JA”. Er zit een brief bij die gekopieerd kan worden en geza-
menlijk met een sticker gedeponeerd kan worden in de brievenbussen met een
NEE/NEE sticker, met het verzoek aan de bewoners om deze op hun brieven-
bus te plakken.

6. Rondvraag
Jan-Karel krijgt nooit de wijkkrant (Jan Steenstraat). Carol zal dit aan Klaas 
Hagoort doorgeven. 

7. Sluiting
Om  21.23 uur sluit Theo de vergadering.


